
AB Silkeborg – afd. 21  Tyttebærhusene 
 

Referat: 
 

Bestyrelsesmøde   Mandag, den 4. november 2019 kl. 19.00 
hos Max nr. 403 

 
Deltagere:  Ernst, Jacob, Lena, Bjørn, Max, Kris og Carsten 
 
Dagsorden: 
 
1: Godkendelse af referat fra sidste møde / opfølgning på sager 
 - Carsten og Bjørn havde snakket om fællesspisning. Der var enighed om, 
 fællesspisninger i første omgang kun bliver for Tyttebær. Første gang 
 bliver 14. januar kl. 18.00 i Skovhuset. Der bliver omdelt invitationer / 
 tilmelding i god tid. Vi satser på følgende priser: 
  Voksne:  40 kr. 
  Børn  3 – 12 år: 20 kr. 
  Familie højst: 100 kr. 
 
 - Trailer parkering er gjort klar. Info bliver omdelt. 
 
2: Nyt siden sidst 
 - Der har været afholdt møde i repræsentantskabet, hvor Ernst, Jacob og 
 Max deltog. Vi blev orienteret omkring økonomi / regnskab for 
 afdelingerne og omkring råderetten. I bestyrelsen snakkede vi noget om 
 mulighederne for at få renoveret køkkener, der er meget slidte. Måske et 
 emne til repræsentantskabsmødet til foråret. 
 - Vi var blevet bedt om at forholde os til materialevalg til den kommende 
 have affaldsplads, og om beplantningen ved gryden / arenaen. Teknisk 
 Team ønskede at erstatte buske med græs. Begge dele sagde bestyrelsen 
 ja til. 
 
3: Løse katte  -  evt. ændring af betingelser i husdyrskontrakt 
 - Ændringer husordenen omkring husdyr skal besluttes på budgetmødet i 
 august. Vi tænker lidt mere over, hvordan vi kan begrænse mængden af l
 øse katte. Det fremgår ikke tydeligt i den nuværende husdyrskontrakt, at 
 tilladelsen kun gælder i husdyrets levetid, og at der skal søges ny 
 tilladelse ved anskaffelse af nyt husdyr. Det bliver præciseret. 
 
4: ”Skovhuset” - Udlejningspriser, hvem kan leje det, anskaffelse af 
 grill m.m.  
 - Vi kunne godt tænke os, at der igen er en grill, der kan bruges. Det 
 kunne evt. være en gasgrill. Der mangler et sted at opbevare en sådan. 
 Drøftede muligheden for at få bygget et lille halvtag / aflåseligt skur. Der 
 arbejdes videre. 
 - Overetagen er jo egentlig et stort flot rum – hvad kan vi bruge det til ? 
 - Udlejningsprisen er meget billig ift. mange andre festlokaler. Vi drøftede 
 mulige prisforhøjelser for lejere, der ikke bor i Tytte- og Blåbærhusene. 
  
 



AB Silkeborg – afd. 21  Tyttebærhusene 
 

 Følgende priser blev fastlagt for fremtidige reservationer: 
 

 Hverdage Weekender 
Tyttebær / Blåbær 250 500 
AB afdelinger 500 1000 
Andre 750 1500 

 
 
 
5: Udflugtsudvalg for boligafdelinger på Arendalsvej. Skal vi deltage 
 og bidrage økonomisk til beboerudflugter? 
 - Vores afdeling har i de senere år tilbudt beboere sommerudflugt m.v. 
 Det er blevet gjort i et samarbejde med de 4 boligafdelinger på 
 Arendalsvej. Det er et samarbejde den nuværende bestyrelse vil 
 fortsætte. Carsten blev valgt til det fælles udflugtsudvalg 
 
6: Næste møde  -  mandag, den 2. december – julefrokost ? 
 - Mødet den 2. december bliver holdt i Skovhuset med lidt julemad. 
 
7: Eventuelt 
 - Ernst kunne viderebringe klager over langsomt / ustabilt internet. Vi 
 havde lige en runde på mødet, og det var en fælles oplevelse, at der ofte 
 var afbrydelser og perioder med langsomt net. Vi prøver om vi kan finde 
 svar. 
 
 
 
     ref. Max Bojsen 
     05.11. 2019 


